

The question being put on motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Flynn, P.C.:

That the Senate do now adjourn.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

Changes in Membership of Committees

Pursuant to Rule 66(4), membership of Committees was amended as follows:

The name of the Honourable Senator Doyle substituted for that of the Honourable Senator Asselin on the membership of the Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs (May 21, 1985).

The name of the Honourable Senator Marshall substituted for that of the Honourable Senator Muir on the membership of the Special Committee of the Senate on National Defence (May 21, 1985).

The name of the Honourable Senator McElman substituted for that of the Honourable Senator Petten on the membership of the Standing Committee on Standing Rules and Orders (May 21, 1985).

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Flynn, C.P.,

Que le Sénat ajourne maintenant.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

Modifications de la composition des comités

Conformément à l'article 66(4) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

Le nom de l'honorable sénateur Doyle substitué à celui de l'honorable sénateur Asselin sur la liste des membres du Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles (21 mai 1985).

Le nom de l'honorable sénateur Marshall substitué à celui de l'honorable sénateur Muir, sur la liste des membres du Comité spécial du Sénat sur la défense nationale (21 mai 1985).

Le nom de l'honorable sénateur McElman substitué à celui de l'honorable sénateur Petten sur la liste des membres du Comité permanent du Règlement et de la procédure (21 mai 1985).

A l'appel de l'ordre du jour pour la reprise de la séance, l'honorable sénateur Sturtevant, président de la séance, a annoncé que la vingt-cinquième réunion de l'Assemblée parlementaire Canada-Etats-Unis, tenue à Dorado, Puerto Rico, du 8 au 12 mars 1984 et sur le rapport de cette Assemblée, sera tenue le mardi 27 mai 1985 à 14 heures. L'honorable sénateur Muir, au nom de l'honorable sénateur Robin, C.P., propose, appuyé par l'honorable sénateur Doyle, P.C., de suspendre la séance à 14 heures et de reprendre la séance à 15 heures. L'honorable sénateur Doyle, P.C., propose, appuyé par l'honorable sénateur Flynn, C.P., de suspendre la séance à 14 heures et de reprendre la séance à 15 heures. L'honorable sénateur Doyle, P.C., propose, appuyé par l'honorable sénateur Flynn, C.P., de suspendre la séance à 14 heures et de reprendre la séance à 15 heures. L'honorable sénateur Doyle, P.C., propose, appuyé par l'honorable sénateur Flynn, C.P., de suspendre la séance à 14 heures et de reprendre la séance à 15 heures.

The Order of the Day being called to resume the debate on the agenda of the Honourable Senator Sturtevant, calling the attention of the Senate to the Twenty-fifth Meeting of the Canada-United States Inter-Parliamentary Group, held at Dorado, Puerto Rico from 8th to 12th March, 1984 and to the Report of the said Meeting. A motion was moved by the Honourable Senator Muir, in the name of the Honourable Senator Robin, P.C., to suspend the sitting of the Senate until the next sitting of the Senate on May 27, 1985 at 3:00 p.m. The Honourable Senator Doyle, P.C., seconded the motion. A motion was moved by the Honourable Senator Doyle, P.C., to suspend the sitting of the Senate until the next sitting of the Senate on May 27, 1985 at 3:00 p.m. The Honourable Senator Flynn, P.C., seconded the motion. A motion was moved by the Honourable Senator Doyle, P.C., to suspend the sitting of the Senate until the next sitting of the Senate on May 27, 1985 at 3:00 p.m. The Honourable Senator Flynn, P.C., seconded the motion.